
Za Fond Penzijskog i invalidskog osiguranja 

                                                  za direktorku Draganu Kalinović 

                                                   Za Poresku upravu Srbije- za direktorku Draganu Markavić 

                                                   Za Centralni registar obaveznog soijalnog osiguranja 

                                                    za direktorku, Dušicu Šorgić        

                                                    

Predmet: 

Zahtev-molba, nadležnim institucijama, da se uspostavi, u potrebnom formatu, 

elektronska razmena podataka po osnovu uplaćenih i subvencionisanih doprinosa za 

PIO,  koji su potrebni Fondu PIO za formiranje evidencije staža za osiguranike, po 

službenoj dužnosti 

Poštovani,  

Na osnovu okupljanja i zastupanja računovođa iz desetine gradova u Srbiji, stigle su molbe da 

se Računovodstvena komora Srbije angažuje, u saradnji sa Fondom PIO, Poreskom upravom i 

CROSO,  da se omoguće adekvatni podaci Fondu PIO za evidenciju staža za sve osiguranike. 

Naime u poslovnoj praksi, na osnovu, zakonom definisanih suvencija, dešava se da 

računovođe, bez obzira što postoji Jedinstvena baza podataka po osnovu Objedinjene naplate 

u elektronskom obliku, moraju ponovo da za određene zaposlene dostavljaju Obrazac M4 za 

evidenciju staža. 

Prispela pitanja i molbe računovođa su analizirana na sednici Upravnog odbora 

Računovodstvene komore Srbije, dana 30.11.2018.g.,  gde je usvojen zaključak, da se dostavi 

zahtev- molba, da navedene tri  instituciije održe što pre stručni radni sastanak i urede 

potreban format  za dostavljanje podataka za doprinos za PIO,  za koji se koriste subvencije, 

koji će biti dostavljani u Jedinstvenu bazu podataka kod CROSO i koji je dužan da do kraja 

februara,  te podatke učini dostupnim Fondu PIO. 

Definisanjem formata podataka koji će se za subvencionisane doprinose za PIO,  dostavljati 

Fondu PIO, doprineće rastrećenju rada računovođa u poslovnoj praksi kao i Fonda PIO,  koji 

treba da za te osiguranike tačno upiše staž i obezbediće sigurnost osiguranicima, da će im staž 

biti adekvatno upisan. 



Stoga vas molimo, ispred Računovodstvene komore Srbije,  koja je i organizovana da 

pomogne i računovođama i institucijama u njihovoj međusobnoj saradnji, kao što smo to 

radili i ranije u zajedničkim reformama, da se to pitanje što pre reši. 

Unapred hvala! 

Računovodstevna komora Srbije 

Predsednik udruženja 

mr Snežana Mitrović 

Beograd, 3.12.2018.g. 

 


